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Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Ordförande F6 Jesper Bergström

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Eric Carlsson
Talman Erik Broback

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:03!

§2 Val av justerare Axel Flordal väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Mijo har gjort sekreterar- och infoarbete, och fixat matbiljetter. Han har startat
skrivkrig med Linnea. Linnea reserverar sig mot att det är ett krig och anser
att det är ett samarbete. Mijo tycker att det är bra.
Linnea har seglat över Atlanten! Det var jättedramatiskt, mycket kul och av-
slappnande.
David kommer inte att vara med på sektmötet. Han vill ha hjälp med att klippa
skåp.
Emelie har varit på nätverkskväll med JämF. Jämlikhetsveckan kommer bli
kul. Hon var på institutionsråd förra veckan, vilket också var också najs. Det
känns som att de tar det seriöst men att de inte tänkt på studenterna. Emelie
har sagt vad vi tycker och de har det i åtanke. Hon har fysisk arbetsmiljö att
ta hand om. Carl föreslår ”puffa SAMO2” i facebookgruppen.
Axel har fixat lite äskningar. Bakis vill baka det får de göra. JämF hade film-
kväll i tisdags. BalNgt ska få repplagg. Han har fixat lite allmänt med kassörs-
grejer och har missat att ge DP pengar.
Carl har gjort lite ordf-arbete. Vi har satt upp en Trello. ”Projektledargrejer”.
Folk skrattar. Han är taggad på sektionsmöte och är sugen på smashtrianglar
och focadero. Mötet är inte överens om huruvida smash är godis eller snacks.

§4.2 DP Julbordet är stressigt och det enda fokuset, men de fixar också med pubrundan.

§4.3 F6 F6 jobbar på. De ska laga mat till mötet idag. De har fått tag på jazzband till
qasquen, och har fixat med JämK om gasquen. Det känns najs att slutspurten
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snart är över. Snart är det julklappsutdelning.

§4.4 FnollK Emma säger att det är bra med FnollK. Invalet är ikväll. Det ska bli jättekul.

§4.5 SNF Det är väldigt lugnt med SNF. De planerar inför arr som cocktailpartyt och
SNFika vilka sker efter jul.

§4.6 Foc Martin säger att det går bra för Foc. De taggar sekt möte och har laddat tal
mans hatt. Det är safe sex LV6!! Har fort farande några flipper kvar på Focus.
De som de hyrde av frågade om vi kunde ha dem där några veckor. De skulle
ha turnering och hade inte lager utrymme så nu gör vi det.

§4.7 FARM Farm har börjat med överlämningar och ska fixa pufftack. Invalet är ikväll.

§4.8 Talman Eriks arbete går framåt. Det är sektionsmöte idag och allt verkar vara klart
från presidiets håll.

§5 Orbi Vi hade möte med Orbi igår. Alla utom Linnea har varit på ett möte med
Orbi nån gång, om än ej nödvändigtvis detta. Vi skulle återkomma till Orbi i
januari/februari. Carl ber folk hålla upp antalet fingrar man är taggad på Orbi
av fem. Resultatet är två till fyra. Jesper ser fundamentala problem. David
säger att det var SaFT i söndags och Umeå använde Orbi/ska börja använda
Orbi. De hade pratat med andra sektioner som verkade vara ganska nöjda.
Några småsaker lyftes men ingen har börjat och sedan slutat.
Albert skjuter in att om man använder Orbi, måste man ersätta Facebook med
Orbi. En nackdel är att kåren inte kommer att använda Orbi på ett tag. De
håller på att ta fram en egen app. Det är oklart vad den gör. Varje gång man
frågar säger de typ ”ni får se”.
Eric säger att om vi börjar med Orbi kommer det bli efter sommaren som vi
börjar med det helt. Kårappen är en meme, så det lär inte bli en grej.
Carl vill gå vidare, men vi ska ta upp Orbi på ett senare möte.
Eric vill ha en kontaktperson för Orbi, för han tycker inte att FARM:s ordfö-
rande ska sköta det hela tiden.

§6 Inför sektionsmöte LP2 Det är sektionsmöte idag! Vi har lite saker att göra innan dess.

§6.1 FARM-nominering Eric vill vakantsätta hela gruppnomineringen, vilket skulle innebära att inte
vem som helst kan söka på sektionsmötet om huvudtrion väljs in. Erik svarar
att man får informera mötet om att nomineringen ser ut som man vill, annars
får Eric yrka på att vakantsätta gruppen. Sektionsmötet får bestämma om det.
Eric kan inte yrka på vakantsättning innan folk ställt sig upp.
Beslut: Att godkänna valberedningens gruppnominering.

§6.2 Motioner Vicesekreteraren Mijo ska ge motionssvaren på mötet.

§6.3 Uppföljning av beslut:
Piffi allkrydda

Det finns ett sektionsmötesbeslut från 1999 om att vi ska införskaffa Piffi all-
krydda och finansiera det med F-fonden. Erik har insett att det ej följs i nuläget
och därför tänker han ta upp det och se om sektionsmötet anset att det ska
följas. Styret vill bli av med beslutet, speciellt eftersom det ska finansieras av
F-fonden. Talmännen letar beslut som ej rivits upp.

§6.4 Skvaller Carl undrar om någon har skvaller. Mötet skvallrar lite.

§7 Övriga frågor

§7.1 Matlappar Jesper undrar om Mijo fixat matlappar till sektionsmötet. Det har han.
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§7.2 Ftek-bild Eric har fixat en fjärde slidebild på Ftek.

§7.3 Namninsamling Erik informerar om att det har kommit en namninsamling för att göra sektio-
nens gris till hedesmedlem. Mijo undrar om man kan nominera något som inte
finns. Erik fortsätter med att styret nu är delgivna att namninsamlingen finns.
Nästa sektionsmöte, om någon lyfter det, ska vi ta ett beslut om huruvida vi
ska kalla sektionens gris för inval som hedersmedlem. David undrar om det ska
göras detta mötet eller nästa. Det blir nästa eftersom slutgiltiga föredragnings-
lista släppts. Såvida ingen lägger till det under mötet, men det skulle kräva
2/3 majoritet. Carl undrar hur vi inte tog upp det som skvaller. Grisgruppen
ligger bakom namninsamlingen. Albert säger att vi har en stadga som säger
att namninsamlingens syfte inte funkar, för hedersmedlemmar måste vara nu
levande personer. David ifrågasätter detta genom att påpeka att vi har valen
Åke och kanske Schrödingers katt.

§7.4 Anslagstavlan ”Anslagstavlan” på vikväggen mot Hilbert är full av papper och David undrar
om det finns några relevanta lappar där eller om den kan tömmas. Mötet svarar
att det kan tas bort.

§7.5 Städning av
skyddsrummet

Carl undrar om det har städats. Det har det ej. Joy kräver städning så det måste
fixas. Emma och Jesper har labbar. Det kan göras på måndag men måste göras
på måndag. Det är jättemycket skit där enligt Jesper. Vi behöver städa det
allmänna utrymmet.

§8 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 12:57!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Axel Flordal
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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